使用说明 INSTRUCTIONS FOR USE



适用墨水 Suitable ink systems

水性热升华墨水

Water-based dye sublimation inks.

适用领域 Applications

各种化纤织物,包括服装纺织、家居装饰、广告等领域。

All kinds of fabrics, including clothing, textile, home decor, advertising and other fields.

推荐使用规格 Recommended papers

> E10038 | 38g/m² > E10045 | 45g/m² > E10060 | 60g/m² > E10070 | 70g/m²

转印条件 Transfer conditions

为获得最佳的转印效果,我们建议您在180℃-210℃温度下转印30-45秒即可。

In order to obtain the best transfer effect, we recommend that you transfer at 180°C-210°C for 30-45 seconds.

使用建议 Recommendations

- ① 上述转印温度及转印时间仅为一般性建议,由于每种面料的独特性,请务必在使用前进行测试;
- ② 产品在使用前请至少在打印环境中预先平衡 24 小时,并注意将打印环境控制在 18°C,60%RH 条件下;
- ③ 使用时请注意纸张的正反面,整个过程中请尽量避免手指与打印面的接触。
- 1 The transfer temperature and time are only general recommendations. Due to the uniqueness of each fabric, please be sure to test before use.
- 2 It is recommended to adapt the material to indoor climate at least 24 hours before usage. And control the printing environment in 18°C, 60%RH condition;
- 3 Please pay attention to the front and back of the paper when using, the whole process please try to avoid finger contact with the print surface.

储存条件 Storage conditions

- ① 避免阳光直射;
- ② 仅在正常条件下(23°C,40%-50%RH)以原始包装储存。
- Protect material from direct sunlight;
- 2 Store material only in original packaging under normal climatic conditions (23°C, 40%-50 % RH).

使用说明 INSTRUCTIONS FOR USE



适用墨水 Suitable ink systems

水性热升华墨水

Water-based dye sublimation inks.

适用领域 Applications

经过涂层处理的各种硬质材料,如金属、木材、石材、陶瓷、玻璃、PVC、皮革等。

All kinds of hard materials after coating treatment, such as metal, wood, stone, ceramics, glass, PVC, leather, etc.

推荐使用规格 Recommended papers

> E10090 | 90g/m² > E10100 | 100g/m²

转印条件 Transfer conditions

对于大多数应用,为获得最佳的转印效果,我们建议转印温度为210℃。转印时间取决于应用的尺寸、材料与形状,我们建议您在使用前,按照原承印物供应商的指示进行相应的测试。

For most applications, we recommend a transfer temperature of 210°C for optimal transfer results. The transfer time depends on the size, material and shape of substrate. We recommend that you perform appropriate tests as directed by the original substrate supplier prior to use.

使用建议 Recommendations

- ① 上述转印温度仅为一般性建议,请务必在使用前进行测试;
- ② 产品在使用前请至少在打印环境中预先平衡 24 小时,并注意将打印环境控制在 18°C,60%RH 条件下;
- ③ 使用时请注意纸张的正反面,整个过程中请尽量避免手指与打印面的接触。
- ① The transfer temperature is only a general recommendation, please be sure to test before use.
- 2 It is recommended to adapt the material to indoor climate at least 24 hours before usage. And control the printing environment in 18°C, 60%RH condition;
- 3 Please pay attention to the front and back of the paper when using, the whole process please try to avoid finger contact with the print surface.

储存条件 Storage conditions

- ① 避免阳光直射;
- ② 仅在正常条件下(23°C,40%-50%RH)以原始包装储存。
- 1) Protect material from direct sunlight;
- 2 Store material only in original packaging under normal climatic conditions (23°C, 40%-50 % RH).

产品概述

PRODUCT OVERVIEW

产品品名 P roduct	产品克重 Gr ammage	平整度 Flatness	转印效果 Transfer effect	干燥速度 Drying rat e	印刷适应性 Printability
E10038	38g/m²	****	***	****	***
E10045	45g/m²	****	****	****	****
E10060	60g/m²	****	****	****	****
E10070	70g/m²	***	****	****	****
E10090	90g/m²	****	****	****	****
E10100	100g/m²	***	****	****	****

星数越高性能越好;

可定制其他宽幅、长度、卷形规格。

The more stars, the paper performances better; Other widths, lengths and rolls can be customized.

产品品名 P roduct	产品克重 Grammage	服装纺织 Clothing textile	家居装饰 Home decor	软标牌 Soft signage	图片板 Photo panels	工艺商品 M erchandise	室内建筑 Interior & Architecture
E10038	38g/m²	I	I	2	2	2	2
E10045	45g/m ²	1	I	2	2	2	2
E10060	60g/m²	1	I	2	2	2	2
E10070	70g/m²	T	I	2	2	2	2
E10090	90g/m²	2	2	I	I	I	I
E10100	100g/m ²	2	2	ſ	I	I	I

推荐: 1 适用: 2

可定制其他宽幅、长度、卷形规格。

Other widths, lengths and rolls can be customized.

[&]quot; $\mbox{\tt "I"}$ represents the recommended key applications;

[&]quot;2" represents other suitable applications;

产品品名 Product	产品克重 Grammage	产品幅宽 Roll width					
E10038	38g/m²	1520mm	1620mm	2200mm	2500mm	3200mm	
E10045	45g/m ²	1520mm	1620mm	2200mm	2500mm	3200mm	
E10060	60g/m²	1520mm	1620mm	2200mm	2500mm	3200mm	
E10070	70g/m²	1520mm	1620mm	2200mm	2500mm	3200mm	
E10090	90g/m²	1520mm	1620mm	2200mm	2500mm	3200mm	
E10100	100g/m²	1520mm	1620mm	2200mm	2500mm	3200mm	

可定制其他宽幅、长度、卷形规格。

Other widths, lengths and rolls can be customized.